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VERSLAG VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR VrZW 
8 september 2023, 9.00 – 10.30 uur, Prins Bernhardplein 112, ruimte 3.01 

 
AB VrZW:  J. Hamming (burgemeester Zaanstad), E. van Selm (burgemeester Purmerend), L Sievers 

(burgemeester Edam-Volendam), J. Michel-de Jong (burgemeester Wormerland), M.C. 
van der Weele (burgemeester Waterland), M. Polak (burgemeester Oostzaan), L. de 
Lange (burgemeester Landsmeer) en S. van den Broek (secretaris),  

Andere genodigden:  A. Kok (directeur Publieke Gezondheid), C. Fahner (plv. Hoofdofficier van Justitie),  
M. Groenendaal (districtschef politie Zaanstreek-Waterland), R. Bosma (dijkgraaf Hollands 
Noorderkwartier), A. Heiner (coördinerend gemeentesecretaris), J. van Kemenade 
(Provincie Noord-Holland), O. van der Rijst (afdelingshoofd Bedrijfsvoering), F. Kuntz 
(afdelingshoofd Brandweerzorg), I. Schaap (afdelingshoofd Risico- en Crisisbeheersing), 

M. Meijer (controller) en S. Stoelinga (strategisch adviseur). 

Afwezig:  C. Henkens (strategisch adviseur)  

Agendalid: R. Snijders (J&V) en P. Wilming (RMC West). 

Notulist:                      S. Stoelinga 

Datum en tijdstip:      Vrijdag 8 september 2023, 9.00 – 10.30 uur  

Locatie:         Prins Bernhardplein 112, ruimte 3.01 

 
1. Opening 
a. Opening  

De heer Hamming opent de vergadering. 
Speciaal welkom voor de Djjkgraaf Remco Bosma. De heer Bosma stelt zich voor. 
In februari is hij begonnen bij HHNK (Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier) als 
dijkgraaf. Besproken wordt om in de samenwerking op een laagdrempelige manier contact met 
elkaar te zoeken. 

 
Mededelingen  

• Vandaag is een extra ingelast Veiligheidsberaad over opvang.   

• De businesscase Samen Sterker zou, in de oorspronkelijke planning, vandaag worden 
behandeld. Deze bespreking is echter na rijp beraad uitgesteld naar het AB van donderdag 
12 oktober, een gezamenlijk AB met de GGD.  

• Mevrouw van de Broek geeft een toelichting over de samenwerking met JINC. 
Een organisatie die allerlei initiatieven ontplooit gericht op het bestrijden van 
kansenongelijkheid en het helpen van jongeren uit wijken met sociaaleconomische 
achterstand op de arbeidsmarkt. Via projecten van JINC maken kinderen kennis met allerlei 
beroepen, ontdekken ze welk werk bij hun talenten past en leren ze solliciteren. VrZW is 
beschikbaar voor bliksemstages en het bieden van ondersteuning bij trainingen digitale 
vaardigheden en solliciteren. De samenwerking is inmiddels uitgegroeid tot een 
partnerschap; VrZW draagt nu ook financieel bij om deze JINC-projecten te realiseren. 
De heer Hamming vult aan dat het een mooie organisaties is en goed is om mee te doen.  
 

b. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld  

 
2. Ter kennisname/ingekomen stukken/terugkoppeling 

N.v.t. 
 
3. Ter vaststelling 
a. Concept verslag Algemeen Bestuur 12 juli 2023 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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4. Financiën 
a. Vaststelling begroting 2024 

Er zijn 7 positieve zienswijzen ingediend op de ontwerpbegroting 2024. Deze zijn besproken in 
het AB van 12 juli. De conclusie inclusief een reactie op de ingediende zienswijzen is op 13 juli 
2023, via een brief van het Dagelijks Bestuur, verzonden aan de gemeenteraden. De begroting 
ligt nu ter definitieve vaststelling voor in het AB. 

De heer Hamming geeft het woord aan mevrouw Van Selm. 
Zij geeft aan dat het mooi is om te zien dat er in onze regio bij alle gemeenteraden een groot 
draagvalk is voor het inrichten van een toekomstbestendige brandweerzorg. Voor de versterking 
van de crisisbeheersing zijn extra rijksmiddelen beschikbaar.  
Voor deze twee strategische opdrachten is budget beschikbaar. Door een deel van het extra geld 
in te zetten voor de bedrijfsvoering kunnen we ook onze organisatie versterken.   

 
In de financiële portefeuille voor de Begroting 2024 zijn er twee aandachtspunten. 
  

• De eerste budgettaire tranche voor het inrichten van een toekomstbestendige brandweerzorg 
is structureel opgenomen in begroting 2024. In de eerste begrotingswijziging 2024 nemen we 
de cijfers, oplopend tot € 4,2 mln. in 2027, in de meerjarenraming op. 
Er is in het plan een aanvullende bijdrage van het Rijk opgenomen ter grootte van ruim €1 
mln. Dit is het aandeel voor VrZW uit de ruim € 30 mln. die beschikbaar gesteld moet worden 
door het Rijk in het kader van de aanpassing van het brandweerstelsel (bouwsteen 
verplichtend karakter).  
In de begroting van J&V was de € 30 mln. nog niet zichtbaar. Hopelijk geeft de miljoenennota 
+ begrotingshoofdstuk J&V op Prinsjesdag de gewenste duidelijkheid.    

• In de begroting 2024 is 7,5% als loonkosteneffect meegenomen. Dat is te laag. Daar hebben 
we, zoals eerder aangegeven, in de Begroting 2023 geen extra middelen bij gemeenten voor 
gevraagd. We proberen dit op te lossen door nieuwe medewerkers lager in de schaal te laten 
starten. 
De Cao heeft een looptijd van 16 maanden. Dus tot 1 mei 2024.  
In 2024 zal een aanvullend effect van 8 maanden (mei t/m december) optreden als er tegen 
die tijd weer een nieuwe Cao is vastgesteld. Dit financieel aandachtspunt agenderen we in de 
eerste Bestuursrapportage van 2024. 

 
Mevrouw van der Weele ziet de reservering voor de aanloopkosten van de verbouwing van het 
pand Prins Bernhard Plein (PBP) niet specifiek terugkomen in de jaarrekening 2022. In de AB 
vergadering is toegezegd dat een toelichting hierop in de notulen wordt opgenomen. Het antwoord 
is op 19 september alvast, via onderstaande mail van mevrouw van den Broek, gedeeld met de 
AB-leden: 

Het afgelopen AB stond in het teken van het vaststellen van de begroting 2024 VrZW. 
Burgemeester van der Weele heeft daarbij een vraag gesteld over de reservering voor de 
aanloopkosten van de verbouwing van het pand Prins Bernhard Plein (PBP). Zij zag deze 
reservering in de jaarrekening 2022 niet specifiek terugkomen. In de AB vergadering is toegezegd 
dat deze toelichting in de notulen zou worden opgenomen, maar omdat deze pas in het AB van 20 
oktober worden behandeld stuur ik u alvast deze mail. 
Ik kan u melden, na afstemming hierover met onze concerncontroller, dat deze reservering in de 
tweede bestuursrapportage 2023 en in de jaarrekening 2023 expliciet zichtbaar zal worden 
gemaakt. Vooruitlopend daarop doe ik u hierbij een toelichting op hoofdlijnen toekomen.   
 
In 2021 heeft het bestuur besloten tot het instellen van een bestemmingsreserve ‘Hybride Werken’ 
om de aanloopkosten en een eerste deel van de investeringskosten voor de verbouwing van het 
pand PBP op te vangen. De reserve is eind 2022 € 535.000 groot. In 2023 wordt de reserve 
ingezet ter dekking van de kosten van de externe inhuur door de projectorganisatie en de kosten 
van de inrichting van de pilotruimten. In 2023 wordt naar verwachting circa € 68. 000 euro 
onttrokken uit de bestemmingsreserve. In 2024 en 2025 wordt het restant budget ingezet voor de 
verbouwing van het pand PBP in het kader van samenwonen met de GGD. 

 
De actualisatie van de in de begroting opgenomen reserves levert onderstaand beeld op:  
Algemene reserve € 691.000 (noodzakelijke weerstandscapaciteit) 
Reserve Meldkamer € 156.000 (mogelijk in 2023 inzetten voor het opvangen van de 
loonkostenstijging 2023 zie Burap) 
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Reserve WNRA € 400.000 (inzetten in 2023 en 2024 voor garanderen paraatheid en 
aanloopkosten toekomstbestendige brandweerzorg) 
Reserve Huisvesting/ Hybride Werken € 535.000 (in 2023 en 2024 zetten voor verbouwing PBP). 
 
Alle burgemeesters geven gezamenlijk aan dat het proces rondom de toekomstbestendige 
brandweer goed doorlopen is en geven complimenten voor het doorlopen van het proces 
hieromtrent. De begroting 2024 wordt vastgesteld.  
 

5. Personele aangelegenheden 
N.v.t. 
 

Mevrouw van den Broek stelt de heer Meijer voor. Hij zal gaan starten als projectleider voor de 
uitvoering van fase 1 Toekomstbestendige Brandweerzorg.  
 

6. Bestuurlijke aangelegenheden 
N.v.t. 

 
7. Communicatie besluitvorming Algemeen Bestuur 

Niet besproken. 
 
8.   Rondvraag en sluiting  

• De heer de Lange merkt op dat hij voor de BAC GHOR alleen maar stukken ter informatie 
ontvangt. Landelijk mogen we hier kritischer op zijn, de BAC GHOR is immer een 
adviesorgaan. 

• Mevrouw van der Weele geeft aan dat de BAC Brandweer over twee weken is. 

• De heer Hamming meldt dat er om 9:30 uur een extra Veiligheidsbeleid, vanwege de extra 
benodigde opvang van mensen uit Oekraïne.  

• Mevrouw Sievers geeft aan dat we er als Veiligheidsregio/gemeenten zijn voor de 
crisisorganisatie en niet voor de reguliere opvang. Hou de ingezette lijn rondom dit thema vast 
en neem de geleerde lessen uit het verleden mee. De heer Hamming geeft aan dat het gaat 
om een extra vraag vanwege de oorlogsvluchtelingen en gaat luisteren wat de exacte vraag is 
van staatssecretaris Van den Burg. 

 
 


